

Date: 5 March 2026  
Ref: EMSTEEL-ADX-GCEO-018-26  
To: Disclosure & Compliance Section  
Market Operation Surveillance Dept.  
Abu Dhabi Securities Exchange

التاريخ: 5 مارس 2026  
المرجع: EMSTEEL-ADX-GCEO-018-26  
السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

**Subject: Confirmation of Operational and Financial Stability**

**الموضوع : تأكيد الاستقرار التشغيلي والمالي**

EMSTEEL confirms that the Group's operations continue as usual across our steel, cement, and block facilities in Abu Dhabi, Al Mafreq and Al Ain. Supported by raw materials inventory, the Group's production, logistics, and supply chain activities, are operating normally and in line with current production plans. As such, the Group continues to supply the UAE market in line with requirements. The Group's financial position is sound, and EMSTEEL maintains disciplined oversight across all business segments.

تؤكد مجموعة إمستيل أن عملياتها التشغيلية مستمرة كالمعتاد في جميع منشآتها لإنتاج الحديد والاسمنت والطابوق، في أبوظبي والمفرق والعين. وبالاعتماد على مخزون كافٍ من المواد الخام، تواصل أنشطة الإنتاج والخدمات اللوجستية وسلاسل الإمداد لدى المجموعة العمل بشكل طبيعي ووفقاً لخطة الإنتاج المعتمدة حالياً. وعليه، تواصل المجموعة تلبية احتياجات السوق في دولة الإمارات بكفاءة. كما يتمتع الوضع المالي للمجموعة بالمتانة، وتواصل إمستيل تطبيق نهج منضبط في الإشراف والإدارة عبر جميع قطاعات أعمالها.

At the same time, the safety and wellbeing of our employees remain our highest priority. We are maintaining established safety and security protocols across all sites and are closely monitoring the situation, ready to implement any additional measures as required.

وفي الوقت ذاته، تظل سلامة وصحة موظفينا على رأس أولوياتنا. ونواصل تطبيق بروتوكولات السلامة والأمن المعتمدة في جميع مواقع العمل، إلى جانب المتابعة الدقيقة والمستمرة للأوضاع، والاستعداد لاتخاذ أي تدابير إضافية عند الحاجة.

**Forward-looking qualifier:**

The statements above reflect the Company's assessment as at the date of this release, based on currently available information, and are subject to revision as circumstances evolve. The Company will provide further updates should any material developments arise.

**إيضاح حول البيانات المستقبلية:**

يعكس التصريح أعلاه تقييم الشركة للأوضاع بتاريخ هذا الإفصاح، استناداً إلى المعلومات المتاحة حالياً، وقد تخضع للتعديل مع تطور الظروف. وستقوم الشركة بنزويد السوق بأي تحديثات إضافية في حال حدوث أي تطورات جوهرية.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Eng. Saeed Ghumran Al Remeithi  
Group Chief Executive Officer of  
EMSTEEL Building Materials PJSC (EMSTEEL)

م/ سعيد غمران الرميثي  
الرئيس التنفيذي  
شركة إمستيل لمواد البناء ش.م.ع. (إمستيل)

Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA)

نسخة إلى: السادة/ هيئة الأوراق المالية والسلع

Public

EMSTEEL Building Materials PJSC \ Industrial City of Abu Dhabi (ICAD 1) Mussafah

PO Box 9022, Abu Dhabi, UAE \ Tel +9712 5511187 \ [EMSTEEL.COM](http://EMSTEEL.COM)